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Medborgarfrågor kring förskola på Lots- och Galärvägen 
i Boo 
Ordförandeinitiativ 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott uppdrar åt stadsledningskontoret att återkomma 
med ett underlag för svar på inkomna frågor om den planerade förskolan på Lots- och 
Galärvägen i Boo. Innan detta har presenterats ska bygglov för en ny förskola på Galär-
vägen inte sökas och arbetet med den nya förskolan avvakta.  
 
Den pågående utbyggnaden av gång- och cykelväg omfattas inte av detta beslut utan ska 
genomföras som planerat. 
 

Ärendet 
Planeringen för en ny förskola på Lots- och Galärvägen pågår och den 24 september 2013, 
§ 187, gav kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott klartecken för projektet med en 
nybyggnation av en förskola med åtta avdelningar. Samtidigt beslutade utskottet också att 
en provisorisk gång- och cykelväg skulle anläggas från Boo Gårds skola fram till förskole-
tomten. Den 18 mars 2014, § 73, fattade stadsutvecklingsutskottet tilldelningsbeslut om 
vem som skulle få i uppdrag att bygga förskolan. 
 
Under senare tid har boende i området hört av sig med frågor och synpunkter. Det handlar 
om hur stort behovet är av den nya förskolan och var och när behovet uppstår. Det handlar 
om hur den nya förskolan påverkar en redan hårt ansträngd trafiksituationen runt både Boo 
gårds skola, Boovallen och den nya förskolan. Och det handlar inte minst om konsekven-
serna av att invänta en ny detaljplan för området och resonemang om alternativa platser för 
den nya förskolan. Många svar på frågorna finns, men inte riktigt alla. I avvaktan på att 
dessa svar finns bör arbetet med den nya förskolan inte gå vidare och bygglov inte sökas. Vi 
föreslår därför att stadsutvecklingsutskottet ger stadsledningskontoret i uppdrag att till 
utskottets nästa sammanträde ta fram ett underlag för de svar som vi upplever saknas idag. I 
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förslaget ingår att utskottet beslutar att kommunen inte ska söka bygglov för förskolan för-
rän detta underlag har tagits fram och att inga vidare arbeten avseende själva förskolan ska 
vidtas. Detta förslag omfattar dock inte arbetena med gång- och cykelväg. Den ska byggas 
färdigt enligt fattade beslut. 
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